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REFERAT 
SKOLEBESTYRELSESMØDE PÅ ROLIGHEDSSKOLEN 

Torsdag den 3. april 2025 kl. 16.15-18.15 
Forældrerepræsentanter: 
Simone Gregersen, Anders Kær, Marie Guld, Lars Odgaard Vanggaard og Lisbeth Linnemann 
 

Personale-repræsentant:  
Pia Vendelbo og Susanne Børsting 
 

Ledelses-repræsentanter: 
Birgit Lundmark Larsen og Lena Skovborg  
 

Elevrådsrepræsentanter: 
Anton Hammer 6a  
 
Fraværende: 
Beate Sternbeck, Simone Majdecki og Rasmus Christensen 6b 
 

DAGSORDEN BESLUTNING 

1. 

Godkendelse af referat fra sidste møde 
Det tager nok lidt tid denne gang – det udsendte 
referat er skrevet frit fra hukommelsen. Det 
referat, der blev skrevet under mødet, blev 
desværre ikke gemt i A-sag. 

Referatet tilrettes og udsendes med referatet af dette 
møde. 

2. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

3. 

Orientering fra: 
 Formand 
 Elevråd 
 Ledelse 
 Rolighedsafdeling  
 Østermølle 

Formand  
Intet til referat 
 
Elevråd 
Fælleselevrådsmøde den 28. april 
 
Ledelse RO og ØM 
Status på legepladser – tegninger derefter 
fondsansøgninger 
Planlægningen af skoleåret er i gang 
 
Rolighedsafdeling 
Der arbejdes fortsat med at få lærere på 
videreuddannelse med hjælp fra 
kompetencefondsmidler. 
 
Østermølle 
I næste uge er der emneuge i ØM – emnet i år er Påske. 
 

4. 
Fra årshjul  
Endelig godkendelse af Princip for lejrture og 
ekskursioner 

Godkendt og udsendes med referat 

5. Fra årshjul 
Budgetopfølgning 

Gennemgået  

6. 
Info omkring ny ledelsesstruktur på 
Rolighedsskolen 

Ledelsen har gennemgået tanker med alle afdelinger og 
har efterfølgende modtaget mange kommentarer til 
forslaget. Ingen beslutning er taget endnu, men der 
forventes en afklaring primo uge 15. 

7. 
Afrapportering ifht til indsatsområdet i ØM høje 
emotionelle krav. 

Sidste skoleår var der et forløb med en ekstern 
erhvervspsykolog omkring det at arbejde i et miljø med 
høje følelsesmæssige krav 
I år har et af to indsatsområder i Østermølle været 
arbejdsmiljø. 
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Der registres mange riv og krads episoder – der er 
kommet flere. Det er ikke et udtryk for, at der er flere 
episoder end tidligere, men at vi er blevet bedre til at 
registrere episoderne og arbejde pædagogisk på at sænke 
antallet af episoder. 
Ventilering – er et godt redskab i afdelingen. 
Tiltag – personlige høreværn og der er indkøbet 
støjmålere som tydeligt viser at støjniveauet er for højt.    
Det er en lang proces. 
Der er meget pædagogisk udvikling i, at vi har et 
indsatsområde omkring arbejdsmiljø. 
Arbejdet i ØM har bredt sig ud over hele skolen, således 
at alle afdelinger fra august får et indsatsområde med 
overskriften Arbejdsmiljø.  
 

8. 
Næste skoleårs indsatsområder på 
Rolighedsskolen 

Kommende skoleårs indsatsområder er:  
 Kompetenceløft for pæd. personale 
 Arbejdsmiljø 

9. 

Næste skolebestyrelsesmøde er den 22. maj kl. 
16.15-18.15.  
Det falder sammen med forældremødet på 0. 
årgang.  
Forslag – vi flytter starttidspunktet til kl. 17.15. 

Aftalt at datoen fastholdes, men start tidspunktet flyttes 
til kl. 17.15. 
Skolen sørger for aftensmad. 

10. 
Eventuelt 
 

Madordning – det aftales at skolen til søger om at deltage 
i forsøgsordningen omkringmadordning. 
Vi søger på to forsøg: 

 Madordning med lokal produktion, indskoling og 
forældrebetaling 

 Madordning med lokal produktion, mellemtrin 
og forældrebetaling 

 
Der mangler aktiviteter i SFO’en til eleverne i 3.kl 
Klubtilbud på skolen efterspørges. 
Nuværende klubtilbuddet som er organiseret under 
Ungdomsskolen lukker med udgangen af dette skoleår.  
Er der mulighed for, at skolen selv kan oprette et 
klubtilbud? Lena undersøger muligheden. 
 

 Punkter til kommende bestyrelsesmøder 

Hvordan tænker forældrene at de bliver trygge i 
lærerskift? 
 
Resultat af trivselsmålingen 
 
Gennemgang af skolens arbejdsmiljøorganisation. 
 

   

Dato for skolebestyrelsesmøderne i skoleåret 24-25 22. maj kl. 17.15 

 


